
 

 
Αθήνα, 19 Οκτωβρίου 2021 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Προς την κα Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 
ΘΕΜΑ: ΣΥΓΧΩΝΕΥΣΕΙΣ ΤΜΗΜΑΤΩΝ ΚΑΙ ΕΛΛΕΙΨΗ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ 

ΣΤΟ 14Ο ΓΥΜΝΑΣΙΟ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ 
 

Καθ΄ όλη τη διάρκεια της πανδημίας ως σήμερα, το υπ. Παιδείας στάθηκε 

κατώτερο των περιστάσεων. 

Υπενθυμίζουμε τα περσινά κενά, τα προβλήματα στην τηλεκπαίδευση, τις 

ελλείψεις σε υπολογιστές, γενικά, τη μη ομαλή λειτουργία των σχολείων τη 

περίοδο της πανδημίας. 

Τη νέα σχολική χρονιά η κυβέρνηση της ΝΔ επέλεξε να εφαρμόσει κατ’ αρχή το 

νόμο Κεραμέως -με 25 παιδιά συν πλην 10% στη τάξη. Πρόσφατα, και ενώ η 

σχολική χρονιά έχει αρχίσει, με περισσή αναλγησία, προχωρεί σε συμπτύξεις 

συγχωνεύσεις τμημάτων, ακόμη και με 30 μαθητές στη τάξη. Αυτό συμβαίνει, 

γιατί ΔΕΝ ΠΡΟΣΛΑΜΒΑΝΕΙ τον απαιτούμενο αριθμό εκπαιδευτικών!, παρόλο 

που είμαστε εκτός μνημονίων και περιορισμών, στόχο που εξασφάλισε η 

κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, και ενώ έχουν συνταξιοδοτηθεί άνω των (6.000) 

εκπαιδευτικών. 

Έτσι, δεν έχουν καλυφθεί οι ανάγκες σε όλες τις ειδικότητες, σε πολλά σχολεία, 

παρά τις διαβεβαιώσεις του υπουργείου, για έγκαιρη κάλυψη τους φέτος με το 

άνοιγμα των σχολείων. 

Παράδειγμα, στο 14ο Γυμνάσιο Περιστερίου, δεν υπάρχει μαθηματικός από την 

αρχή της σχολικής χρονιάς ,η α’ τάξη δεν έχει ακόμα κάνει καθόλου μαθηματικά 

και λείπουν φυσικός , βιολόγος και χημικός. Επίσης μία φιλόλογος πρόκειται να 

φύγει, έγιναν συγχωνεύσεις σε δύο τμήματα ενώ υπάρχουν και παιδιά με 

μαθησιακές δυσκολίες και θα προστεθούν οι αντίστοιχοι βοηθοί τους 

(παράλληλη στήριξη). 

Δεδομένου ότι : 

Όλοι έχουν δικαίωμα στη Γνώση, σε ποιοτικό μάθημα , σε ασφαλείς συνθήκες 

για την Υγεία τους. 

Δεν μπορεί να μπαίνει σε κίνδυνο, η υγεία των εκπαιδευτικών, των μαθητών και 

των οικογενειών τους . 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

465

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/10/2021



Είναι αναγκαία η αραίωση τμημάτων για υγειονομικούς και βέβαια, 

παιδαγωγικούς λόγους. 

Πρέπει να υπερασπιστούμε τα Παιδιά μας, το Μέλλον της χώρας μας. 

Ερωτάται η αρμόδια κα Υπουργός 

Προτίθεται να προχωρήσει άμεσα στην πρόσληψη όσων αναπληρωτών 

εκπαιδευτικών απαιτούνται, ώστε να καλυφθούν τα εκπαιδευτικά κενά, 

που ακόμη υπάρχουν στα σχολεία της Δυτικής Αθήνας και ειδικότερα το 

14Ο Γυμνάσιο Περιστερίου και να ακυρωθούν οι συγχωνεύσεις 

τμημάτων?  

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

 




